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ΠΣΦ: ΖΗΤΑΕΙ ΠΑΡΕΜΒΑΣΗ ΥΠ. ΥΓΕΙΑΣ 
Για την άρση του άρθρου 7 της σύµβασης των Φυσικοθεραπευτών 

Ο Πανελλήνιος Σύλλογος Φυσικοθεραπευτών (ΠΣΦ) ζητά την παρέµβαση του 
Υπουργού Υγείας, για την άρση του άρθρου 7 (co-payment) της σύµβασης των 
Φυσικοθεραπευτών, δεδοµένης της ασυµφωνίας που επικρατεί µεταξύ Υπουργείου 
και ΕΟΠΥΥ. Συγκεκριµένα, ο Υπουργός Υγείας, Άδωνις Γεωργιάδης στη συνάντηση 
που είχε µε τους εκπροσώπους του κλάδου, στις 30 Οκτωβρίου 2013, είχε 
τονίσει ότι θεωρεί δίκαιο το αίτηµα για άρση του άρθρου 7 από τη σύµβασή των 
φυσικοθεραπευτών µε τον ΕΟΠΥΥ, από 1-1-2014. Για το λόγο αυτό µάλιστα, 
συστάθηκε Επιτροπή, n οποία και απαρτίζεται από στελέχη του ΕΟΠΥΥ, του 
Υπουργείου Υγείας και µέλη του Κ.∆.Σ. του ΠΣΦ, µε στόχο τη θεσµική υλοποίηση 
του. Ωστόσο στη συνάντηση του ΠΣΦ, στις 27 Ιανουαρίου 2014, µε την ανωτέρω 
Επιτροπή του ΕΟΠΥΥ, τέθηκε το ζήτηµα της άρσης του άρθρου 7 της σύµβασης 
των Φυσικοθεραπευτών µε τον Οργανισµό, για να λάβουν την κάθετη απάντηση 
του κ. Γαρύφαλλου, Αντιπροέδρου του Οργανισµού, ότι «ο ΕΟΠΥΥ δεν µπορεί να 
συµφωνήσει µε έναν τέτοιον όρο, καθώς ανάλογη απαίτηση θα προβάλλουν και 
όλοι οι υπόλοιποι πάροχοι. Για λόγους εξυπηρέτησης δηµοσίου συµφέροντος ο 
ΕΟΠΥΥ δεν µπορεί να το δεχθεί και n θέσπισή του αποτελεί αποκλειστικά πολιτική 
απόφαση του Υπουργού Υγείας». «Ως εκ τούτου, ο ΠΣΦ αναµένει την επίσηµη θέση 
πλέον του Υπουργού Υγείας, ο οποίος είχε δείξει πρώτιστα τη θετική του θέση έναντι 
ενός τόσο σοβαρού ζητήµατος», καταλήγει σχετική ανακοίνωση του ΠΣΦ. 
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